

**LEGISLATIVE ASSEMBLY
OF
YUKON**

First Session of the
Thirty-fifth Legislative Assembly

**ASSEMBLÉE
LÉGISLATIVE DU
YUKON**

Première session de la
Trente-cinquième Assemblée
législative

BILL NO. 9

**ACT TO AMEND THE CANNABIS
CONTROL AND REGULATION ACT
(2021)**

PROJET DE LOI N^o 9

**LOI DE 2021 MODIFIANT LA LOI
SUR LE CONTRÔLE ET LA
RÉGLEMENTATION DU CANNABIS**

First Reading:

Second Reading:

Committee of the Whole:

Third Reading:

Assented to:

Première lecture :

Deuxième lecture :

Comité plénier :

Troisième lecture :

Date de sanction :

**ACT TO AMEND THE CANNABIS
CONTROL AND REGULATION ACT
(2021)**

EXPLANATORY NOTE

This enactment amends the *Cannabis Control and Regulation Act* so that a person performing functions in relation to remote sales will be able to possess cannabis provided to them by a licensee.

**LOI DE 2021 MODIFIANT LA LOI
SUR LE CONTRÔLE ET LA
RÉGLEMENTATION DU CANNABIS**

NOTE EXPLICATIVE

Le présent texte modifie la *Loi sur le contrôle et la réglementation du cannabis* pour faire en sorte qu'une personne exerçant des fonctions liées à la vente à distance puisse être en possession du cannabis fourni par un titulaire de licence.

BILL NO. 9

Thirty-fifth Legislative Assembly

First Session

ACT TO AMEND THE CANNABIS CONTROL AND REGULATION ACT (2021)

The Commissioner of Yukon, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly, enacts as follows:

1 This Act amends the *Cannabis Control and Regulation Act*.

Section 54 amended

2 Paragraph 54(5)(a) is replaced with the following:

(a) the cannabis was provided to them by the distributor corporation or by a licensee in accordance with the terms and conditions of their licence; and

PROJET DE LOI N° 9

Trente-cinquième Assemblée
législative

Première session

LOI DE 2021 MODIFIANT LA LOI SUR LE CONTRÔLE ET LA RÉGLEMENTATION DU CANNABIS

La Commissaire du Yukon, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative, édicte :

1 La présente loi modifie la *Loi sur le contrôle et la réglementation du cannabis*.

Modification de l'article 54

2 L'alinéa 54(5)a) est remplacé par ce qui suit :

a) le cannabis lui a été fourni par la société de distribution ou par un titulaire de licence en conformité avec les modalités de sa licence;
